
 

 

Treść interpelacji radnej Joanny Bala w sprawie dalszego funkcjonowania Muzeum 

Zbrojowni na Zamku w Liwie  

Mieszkańcy województwa mazowieckiego, osoby związane z ziemią węgrowską, całym 
wschodnim Mazowszem oraz wielu regionalistów, muzealników, pasjonatów historii, 
rekonstruktorów historycznych, badaczy przeszłości, popularyzatorów historii, artystów są 
zaniepokojeni brakiem decyzji władz województwa, a konkretnie Zarządu Województwa 
Mazowieckiego dotyczących przyszłości Muzeum Zbrojowni na Zamku w Liwie oraz decyzji, co do 
przyszłości jego wieloletniego dyrektora pana Romana Postka, któremu 14 maja br. kończy się 
siedmioletnia kadencja. Przypomnę tylko, że dzięki ciężkiej pracy i ogromnemu zaangażowaniu 
dyrektora Romana Postka Zamek w Liwie z miejsca, które chyliło się ku ruinie stał się perłą 
Mazowsza - prężnym ośrodkiem kulturalno-historycznym prowadzącym szeroką działalność 
muzealną, edukacyjną, artystyczną, naukową i popularnonaukową. 
W związku z powyższym i zważywszy na informacje pojawiające się w mediach, a przekazywane 
przez Rzecznik Marszalka Województwa Mazowieckiego panią Martę Milewską bardzo proszę o 
odpowiedź na następujące pytania. 
1. Czy Zarząd Województwa podjął ostateczną decyzję dotyczącą przyszłości placówki i jej 
obecnego dyrektora Romana Postka - pracownika muzeum od 33 lat, a od 16 lat dyrektora tej 
placówki? 
2. Jeśli taka decyzja została podjęta bardzo proszę o jej przedstawienie wraz z uzasadnieniem. 
3. Czy Zarząd ma zamiar powołać nowego dyrektora? Jeśli tak, to na jakich zasadach i w 
oparciu o jakie kryteria? 
4. Bardzo proszę o przedstawianie dotychczasowych ocen pracy pana Romana Postka wraz z 
ich uzasadnieniami. 
5. Dodatkowo proszę o przedstawienie uzasadnienia, które towarzyszyło przyznaniu medalu 
„Pro Masovia” osobiście wręczonego panu Romanowi Pestkowi przez Marszałka Adama Struzika. 
  

 

  


